
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 6 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 25. června 2019 
 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Nepřítomni:  
 

 

Kulturní komise je usnášení schopná 7 hlasy. 

 

Jednání zahájeno v 14.05 hod. Ukončeno v 14.50 hod. 
 

Program jednání  

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu z minulého jednání  

3. Žádosti o poskytnutí dotace z programu Fondu RM 

4. Žádosti o změnu údajů dotace v oblasti kultury 2019 
5. Různé 

 

Kulturní komise RM schvaluje program jednání v upraveném znění oproti zaslané pozvánce 

takto: 

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu z minulého jednání  

3. Žádosti o poskytnutí dotace z programu Fondu RM 

4. Žádosti o změnu údajů dotace v oblasti kultury 2019 

5. Žádost o zvýšení dotace pro o. p. s. Lidé výtvarnému umění, výtvarné umění lidem 
6. Různé 

 

Usnesení: Kulturní komise RM schvaluje program 6. jednání KK v roce 2019 v upraveném 

znění. 

 

HLASOVÁNO:   7 pro  0 proti  0 zdržel se 
 

 

 

1. Zahájení 

Předseda přivítal přítomné členy komise.   

 

HLASOVÁNO:  7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM schvaluje zápis z 5. jednání KK, které se konalo 21. 5. 

2019. 

 

HLASOVÁNO:  7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM schvaluje zápis z 5. jednání KK, konaného dne 21. 5. 2019. 

 

 

 



3. Žádosti o poskytnutí dotace z programu Fondu RM 

Tajemnice komise předala členům komise žádost předloženou do dotačního programu Fond 

RM. Žádost byla bodově ohodnocena. Hodnocení bylo předloženo od všech členů komise. 

 

RADIOHOUSE s. r. o. (IČ 03497313) – „RADIOFEST 2019 – Labské léto“ 

Žádost podaná 19. 6. 2019 na 17. ročník tradičního festivalu pro širokou veřejnost v Letním 

kině ve výši 50 tis. Kč. K žádosti proběhla diskuze. Vzhledem k tomu, že se jedná o tradiční 

akci v Ústí nad Labem, měl by žadatel zvážit podání žádosti v rámci vyhlášeného dotačního 

programu pro oblast kultury. Dojde však k významné propagaci města na akci každoročně 

vysoce navštěvovanou. Žádost získala 100 bodů. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace ve výši 50 tis. Kč pro 

žadatele RADIOHOUSE s. r. o. na akci „RADIOFEST 2019 – Labské léto“. 

 

HLASOVÁNO: 7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace ve výši 50 tis. Kč pro žadatele 

RADIOHOUSE s. r. o. na akci „RADIOFEST 2019 – Labské léto“. 

 

4. Žádosti o změnu údajů dotace v oblasti kultury 2019 

Člověk v tísni, o. p. s. – „Jeden svět 2019 v Ústí nad Labem“ 

Žádost o změnu údajů dotace v oblasti kultury 2019 v rozpočtu akce a využití poskytnuté dotace 

na akci „Jeden svět 2019 v Ústí nad Labem“.  

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM souhlasí se změnou údajů dotace v oblasti kultury 2019 

dle podané žádosti na akci „Jeden svět 2019 v Ústí nad Labem“. 

 

HLASOVÁNO: 7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM souhlasí se změnou údajů dotace v oblasti kultury 2019 le 

podané žádosti na akci „Jeden svět 2019 v Ústí nad Labem“. 

 

5. Žádost o zvýšení dotace pro o. p. s. Lidé výtvarnému umění, výtvarné umění lidem 

Pro o. p. s. Lidé výtvarnému umění, výtvarné umění lidem (IČ 25049011) bylo v letošním roce, 

v rámci víceletých grantů, poskytnuta dotace ve výši 500 tis. Kč na „Celoroční výstavní 

program Galerie Emila Filly v Ústí nad Labem“. Ředitelka Galerie Emila Filly (dále jen GEF) 

Mgr. Eva Mráziková podala žádost o zvýšení dotace o 300 tis. Kč na celkovou výši 800 tis. Kč. 

Důvodem je výrazně nižší dotace z Ministerstva kultury ČR poskytnutá v letošním roce i 

rostoucí náklady na nájemné v budově Armaturky, kde GEF sídlí. Dle písemného vyjádření 

ředitelky je v současné době jednáno o přesunu GEF do jiných prostor v Ústí nad Labem a dále 

pak projde revizí i dramaturgie výstavního programu. 

K žádosti proběhla diskuze. Komise zdůraznila, že problém s rostoucím nájemným má GEF již 

řadu let. Podpora činnosti GEF je jasně deklarována financováním v rámci víceletých grantů a 

také zohledněním situace z předchozích let (v roce 2018 se dotace zvyšovala o 200 tis. Kč také 

z důvodu rostoucího nájemného; v roce 2016 se dotace zvyšovala také o 200 tis. Kč a to 

z důvodu zachování poměru financování v návaznosti na dotaci z MKČR). Komise dále 

konstatovala, že v centru města je řada nevyužitých prostor za cenově výhodnější nájemné. 



Jedním z takových prostor je i bývalé Kladívko v Národním domě a komise doporučuje 

ředitelce Mgr. Mrázikové spojit se s p. Dostálem a tento prostor si prohlédnout. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje zvýšení dotace pro Lidé výtvarnému 

umění, výtvarné umění lidem, o. p. s. na projekt „Celoroční výstavní program Galerie Emila 

Filly v Ústí nad Labem“ o částku 100 tis. Kč na celkovou výši dotace 600 tis. Kč.  

 

HLASOVÁNO:  7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje zvýšení dotace pro Lidé výtvarnému umění, 

výtvarné umění lidem, o. p. s. na projekt „Celoroční výstavní program Galerie Emila Filly 

v Ústí nad Labem“ o částku 100 tis. Kč na celkovou výši dotace 600 tis. Kč. 

 

6. Různé 

V souvislosti s bodem č. 5 vystoupil p. Dostál s obdobnou neudržitelnou situací kolem 

financování spolku Mladá scéna. Je to jediné amatérské divadlo pro děti a mládež v Ústí nad 

Labem. V současné době čerpá spolek Mladá scéna všechny možné granty v rozpočtu města 

Ústí nad Labem. Komise toto bere na vědomí. 

 

Romano Jasnica, spolek – „15. Různobarevný festival“- dne 10. 5. 2019 bylo ředitelem spolku 

Mgr. Martinem Cichým sděleno, že v letošním roce nedojde k čerpání dotace ve výši 30 000,- 

Kč na tuto akci. Důvodem je nedostatek získaných finančních prostředků z Ministerstva kultury 

ČR. Komise toto bere na vědomí. 

 

Ceny akademie českých divadelníků za mimořádný přínos českému divadelnímu umění – p. 

Brázda oslovil členy komise s návrhem na nominaci Mgr. Miloše Formáčka na tuto cenu a to za 

obnovu historické budovy divadla a modernizaci technického vybavení, dále pak za 

dramaturgický plán, který znamená každoroční širší nominace na cenu Thalie, svou uměleckou 

činnost atp.  

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM navrhuje Mgr. Miloše Formáčka nominovat na Cenu 

akademie českých divadelníků za mimořádný přínos českému divadelnímu umění. 

 

HLASOVÁNO:  7 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM navrhuje Mgr. Miloše Formáčka nominovat na Cenu akademie 

českých divadelníků za mimořádný přínos českému divadelnímu umění. 

 

Návrh podá přes sekretariát Herecké asociace tajemnice komise. 

 

Kulturní akce v roce 2019 – p. Pém navrhl členům komise, aby byl zpracován přehled 

kulturních akcí do konce roku 2019 a akce byly členy komise navštíveny. Tajemnice zpracuje 

přehled akcí v měsíci červenci a srpnu, členové komise vyberou akce, kterých se chtějí 

zúčastnit (vstupenky zajistí tajemnice komise) a při návštěvě akce provedou i drobnou 

fotodokumentaci, kterou budou zasílat e-mailem tajemnici komise. Komise s tímto souhlasí. 

 

 

 



 

 

Další jednání Kulturní komise RM  

se uskuteční v úterý 3. 9. 2019 od 14.00 hod. 

v Domě kultury Ústí nad Labem, Velká hradební 19 

 

 

Zapsala:  Bc. Martina Čmejlová  _______________________ 

  

 

Ověřil:  Jan Dorant      _______________________ 

 

 

 

 

 

  ________________________      __________________________ 

       Ivan Dostál                          Jaroslav Pém 

          místopředseda                               předseda komise 

 


